
Referat bestyrelses møde afd 15 og 16  d 11-6-2024 

 

Tilstede:  Elna,Lona,Jesper,Lars og Christine 

 

 

    1.  godkendelse af referat 

 

2. siden sidst . Referat fra markvandring vedlagt. 

                              

       -  Busturen blev desværre aflyst pga alt for få tilmeldte,men vi 

prøver igen på et senere tidspunkt. 

 

        -  Vi drøfter ,mulige fælles aktiviteter.  Det kunne være banko 

i fælleshuset. 

        -  Vi overvejer en afstemning i den lukkede facebook gruppe, 

for at få et overblik over hvad beboernes ønsker kunne være. 

 

4. Vejbump :  vi drøfter muligheder for at få sat hastigheden ned 

på svaneparkvejen(den vej der går ned til 

parcelhuskvarterene) 

 

5. Hjertestarter er sat op ved vaskehuset ! 

 

6. De nye bede: der bliver sået vilde blomster i bedene, som 

forsøg. 

7. Næste møde d 20-8 hos Elna. 

 
 

                                          Ref. Christine 



Afd. 15 og 16

Referat markvandring 

den 14.05. 2024, kl. 14.30

Deltagere. Elna Ringgaard, Lona Andersen, Christine Just og Erik Nielsen (driftsleder) 

Referent: Erik Nielsen (driftsleder) 

Fraværende: Lars Højsgaard og Jesper Jespersen

· Stakitter udskiftes og hæk 

plantes.

Aftalen om at nedlægge stakitter hvor det ikke giver me-

ning og plante hæk i stedet fortsætter. Driften vurderer

hvor det giver mening. 

· Legepladsudstyr i gården 

ved Nr. 120

Bibeholdes med det legepladsudstyr der er tilbage men 

afd. Bestyrelsen opfordres til at tage en snak om hvorvidt 

der skal udskiftes til nyt – tidshorisont 2-3 år.

Driften holder øje med om der er noget der bør fjernes 

rent sikkerhedsmæssigt.

· Legeplads ved nr. 198 Legehus fjernes og erstattes af nyt – indkøbes fra college 

360 i Silkeborg (tømrerskole) pris ca. 3.500. Vippe fjernes 

og bortskaffes. Gynge bibeholdes til evt. renovering be-

sluttes. Afd. Skal som ovenfor drøfte hvorvidt der skal 

etableres ny legeplads. Afd. Skal være opmærksom på 

referat fra afd. Bestyrelsesmøde af 27.05.2020 – referat 

vedlægges.

· Hækplanter Enkelte ligusterhække har det svært. Hvorvidt det er jord-

bund, sygdom eller alder vides ikke. Udskiftning foretages 

i nødvendigt omfang og hvor det vurderes rettidigt at gøre. 

· Murværk Holdes under observation og repareres i nødvendigt om-

fang.

· Malerbehandling af skure og 

træbeklædninger.

Skure m.m. er sidst malet 2017. Afd. 15: ca. 400.000 og 

afd. 16: ca. 430.000 inkl. moms. (nogen prisstigning skal 

påregnes) Afdelingsbestyrelsen traf 2023 beslutning 

om at der tidligst skal males igen i 2025.

· Søjle ege ved gavl nr. 44 Beskæres i videst muligt omfang så træerne stadig beva-

res.

· Stor plæne ved ny udstyk-

ning mod syd.

8 hegnspæle og 1 rulle murersnor udleveres til afdelings-

bestyrelsen. Afdelingsbestyrelsen markerer hvor der øn-

skes bede etableret. Herefter nedvisnes græs, arealerne 

fræses og der udsås blomsterblanding. Der skal vurderes 

til efteråret om hvordan områderne skal etableres de efter-

følgende år. 2024 bruges som et erfaringssår og evt. etab-

lering af beplantning med bærbuske, træer, stauder m.m. 

skal endeligt besluttes og aftales. 

· Belægninger Drift ser om der er nogle huller og lunker der skal oprettes. 

Driften oplyser at totaludskiftning bør afvente lidt endnu. 

·


